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OR.Oz.0022.5.2022 

 

 

PROTOKÓŁ NR  212/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 27 stycznia 2022 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1.  Wniosek  Sergiusza Makowskiego reprezentującego Usługi Drogowe Sp. z o.o.  

z siedzibą we Włocławku upoważnionego do działania w imieniu Wójta Gminy Zakrzewo 

o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej  

nr 160607C w miejscowości Zakrzewo – Lepsze” (projekt uchwały Zarządu Powiatu). 

5.2. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Raciążek za lata 2019 – 

2020. 

5.3. Informacja o wykonaniu planu finansowego dla rachunku wydzielonego środków na cele 

związane z przeciwdziałaniem COVID-19 na inwestycyjne zadania dla jednostek 

samorządu terytorialnego za rok 2021. 

5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 223/2020 Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 11 grudnia 2020 roku w sprawie powołania zespołu ds. obsługi  

i realizacji projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 

2014-2020, Działania 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe. 

5.5. Pismo Członka Zarządu Województwa Kujawsko – Pomorskiego dotyczące 

przygotowania projektu rozbudowy bazy sportowej w województwie kujawsko – 

pomorskim w ramach Funduszy Europejskich dla Kujaw i Pomorza 2021 – 2027 oraz 

potwierdzenia zamiaru realizacji zadania polegającego na budowie pełnowymiarowego 

basenu  / krytej pływalni na terenie powiatu aleksandrowskiego – zajęcie stanowiska. 

5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie określenia formy przekazywania 

sprawozdań budżetowych, sprawozdań w zakresie operacji finansowych oraz sprawozdań 

finansowych przez jednostki organizacyjne Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.7. Projekt aneksu do umowy najmu lokali użytkowych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 

11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2. 

5.8. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy o przyłączenie do sieci gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 
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5.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

o unieważnieniu postępowania przetargowego na zakup  miału węglowego i ekogroszku  

w związku z tym, że najniższa oferta złożona w postępowaniu przetargowym na zakup 

materiału opałowego na 2022 rok przewyższa środki zabezpieczone na ten cel  

w planie finansowym szkoły – zajęcie stanowiska. 

5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartych konkursów ofert na 

wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego 

w 2022 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

5.11. Projekt ogłoszenia pierwszego przetargu publicznego na sprzedaż samochodu 

osobowego marki Honda Accord – zajęcie stanowiska 

5.12. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia w trybie 

podstawowym bez negocjacji na zakup paliw na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie w ilości: olej napędowy – 33.000 

litrów, etylina 95 – 4.000 litrów – zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 27 stycznia 2022 r. o godzinie 8:30.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Adam Potaczek i Małgorzata Wdowczyk. 

Pani Małgorzata Wdowczyk uczestniczyła w posiedzeniu w trybie zdalnym. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 211/2022 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 20 stycznia 2022 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 



3 
 

 

 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 211/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 20 stycznia 2022 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia.  

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.7. Projekt aneksu do umowy najmu lokali użytkowych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 

11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2. 

5.8. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy o przyłączenie do sieci gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

5.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

o unieważnieniu postępowania przetargowego na zakup  miału węglowego i ekogroszku  

w związku z tym, że najniższa oferta złożona w postępowaniu przetargowym na zakup 

materiału opałowego na 2022 rok przewyższa środki zabezpieczone na ten cel  

w planie finansowym szkoły – zajęcie stanowiska. 

5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartych konkursów ofert na 

wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego 

w 2022 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

5.11. Projekt ogłoszenia pierwszego przetargu publicznego na sprzedaż samochodu 

osobowego marki Honda Accord – zajęcie stanowiska 

5.12. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia w trybie 

podstawowym bez negocjacji na zakup paliw na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie w ilości: olej napędowy – 33.000 

litrów, etylina 95 – 4.000 litrów – zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Wniosek  Sergiusza Makowskiego reprezentującego Usługi Drogowe Sp. z o.o.  

z siedzibą we Włocławku upoważnionego do działania w imieniu Wójta Gminy 

Zakrzewo o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej nr 160607C w miejscowości Zakrzewo – Lepsze” (projekt uchwały Zarządu 

Powiatu). 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Wniosek  Sergiusza Makowskiego 

reprezentującego Usługi Drogowe Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku upoważnionego do 

działania w imieniu Wójta Gminy Zakrzewo o wydanie opinii na realizację inwestycji 

drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 160607C w miejscowości Zakrzewo – Lepsze” 

(projekt uchwały Zarządu Powiatu). 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie zaopiniować realizację 

inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 160607C w miejscowości Zakrzewo – 

Lepsze” i podjąć uchwałę w przedmiotowej sprawie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek  Sergiusza Makowskiego reprezentującego Usługi Drogowe  

Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku upoważnionego do działania w imieniu Wójta Gminy 

Zakrzewo, pozytywnie zaopiniował realizację inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej nr 160607C w miejscowości Zakrzewo – Lepsze” i podjął uchwałę w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 21 stycznia 2022r. znak: 

AB.6749.1.2022 wraz z wnioskiem  Sergiusza Makowskiego reprezentującego Usługi 

Drogowe Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku upoważnionego do działania w imieniu Wójta 

Gminy Zakrzewo z dnia 10 stycznia 2022r. o wydanie opinii na realizację inwestycji 

drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 160607C w miejscowości Zakrzewo – Lepsze”  

i projektem uchwały Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Raciążek za lata 

2019 – 2020. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Raport z wykonania Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Raciążek za lata 2019 – 2020. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

przyjął do wiadomości „Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Raciążek za lata 2019 – 2020”. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości „Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Raciążek za lata 2019 – 2020”. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 24 stycznia 2022r. znak: 

GN.Gś.601.1.2022 wraz z pismem Pełniącego Funkcję Wójta Gminy Raciążek z dnia  

4 stycznia 2022r. znak: IT.033.1.2022.PB i Raportem z wykonania Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Raciążek za lata 2019 – 2020, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Informacja o wykonaniu planu finansowego dla rachunku wydzielonego 

środków na cele związane z przeciwdziałaniem COVID-19 na inwestycyjne zadania 

dla jednostek samorządu terytorialnego za rok 2021. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Informacja o wykonaniu planu 

finansowego dla rachunku wydzielonego środków na cele związane z przeciwdziałaniem 

COVID-19 na inwestycyjne zadania dla jednostek samorządu terytorialnego za rok 2021. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – z ustawy tzw. covidowej wynika, że Zarząd Powiatu ma obowiązek 

przedłożyć organowi stanowiącemu tj. Radzie Powiatu informację o wykonaniu planu 

finansowego dla rachunku wydzielonego środków na cele związane z przeciwdziałaniem 

COVID-19 na inwestycyjne zadania dla jednostek samorządu terytorialnego, po zakończeniu 

roku budżetowego. W przedłożonej informacji wykazane są dwa zadania tj. „Przebudowa 

Głównej Izby Przyjęć Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o.  

z wyposażeniem medycznym oraz z zadaszeniem dla pojazdu karetek” oraz „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 10+100,00 do km 

12+173,50 – etap I”. Zgadza to się ze sprawozdaniami finansowymi. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć   

„Informację o wykonaniu planu finansowego dla rachunku wydzielonego środków na cele 

związane z przeciwdziałaniem COVID-19 na inwestycyjne zadania dla jednostek samorządu 

terytorialnego za rok 2021” i przedłożyć ją Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął „Informację o wykonaniu planu finansowego dla rachunku 

wydzielonego środków na cele związane z przeciwdziałaniem COVID-19 na inwestycyjne 

zadania dla jednostek samorządu terytorialnego za rok 2021” i postanowił przedłożyć ją 

Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 24 stycznia 2022r. znak: 

RI.3024.1.2022 wraz z „Informacją o wykonaniu planu finansowego dla rachunku 

wydzielonego środków na cele związane z przeciwdziałaniem COVID-19 na inwestycyjne 

zadania dla jednostek samorządu terytorialnego za rok 2021”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 223/2020 Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 11 grudnia 2020 roku w sprawie powołania 

zespołu ds. obsługi i realizacji projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – 

III etap” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-

Pomorskiego na lata 2014-2020, Działania 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, 

Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr 223/2020 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 11 grudnia 

2020 roku w sprawie powołania zespołu ds. obsługi i realizacji projektu pn. „Szkoła 

zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Działania 10.2 Kształcenie 

zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – zmiana dotyczy składu zespołu. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę zmieniającą uchwałę nr 223/2020 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

11 grudnia 2020 roku w sprawie powołania zespołu ds. obsługi i realizacji projektu pn. 

„Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Działania 10.2 

Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe i dokonać 

zmiany w składzie zespołu na stanowisku specjalisty ds. realizacji, rozliczeń tj. odwołać 

Kingę Kulpę i powołać Ewelinę Brożek. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę nr 223/2020 Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 11 grudnia 2020 roku w sprawie powołania zespołu ds. obsługi  

i realizacji projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-

2020, Działania 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie 

zawodowe i dokonał zmiany w składzie zespołu na stanowisku specjalisty ds. realizacji, 

rozliczeń tj. odwołał Kingę Kulpę i powołał Ewelinę Brożek. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 24 stycznia 2022r. znak: 

RI.042.43.2019/2020/2021/2022 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej 

uchwałę nr 223/2020 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 11 grudnia 2020 roku  

w sprawie powołania zespołu ds. obsługi i realizacji projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą 

na przyszłość – III etap” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Działania 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, 

Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Członka Zarządu Województwa Kujawsko – Pomorskiego dotyczące 

przygotowania projektu rozbudowy bazy sportowej w województwie kujawsko – 

pomorskim w ramach Funduszy Europejskich dla Kujaw i Pomorza 2021 – 2027 oraz 

potwierdzenia zamiaru realizacji zadania polegającego na budowie 

pełnowymiarowego basenu  / krytej pływalni na terenie powiatu aleksandrowskiego – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Członka Zarządu Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego dotyczące przygotowania projektu rozbudowy bazy sportowej  

w województwie kujawsko – pomorskim w ramach Funduszy Europejskich dla Kujaw  

i Pomorza 2021 – 2027 oraz potwierdzenia zamiaru realizacji zadania polegającego na 

budowie pełnowymiarowego basenu  / krytej pływalni na terenie powiatu aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z pismem Członka Zarządu 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego z dnia 11 stycznia 2022 r. znak: ST-I.512.14.2022 

dotyczącym przygotowania projektu rozbudowy bazy sportowej w województwie kujawsko – 

pomorskim w ramach Funduszy Europejskich dla Kujaw i Pomorza 2021 – 2027, proponuję 

potwierdzić zamiar realizacji zadania polegającego na budowie pełnowymiarowego basenu  / 

krytej pływalni na terenie powiatu aleksandrowskiego, w wymienionych latach  

i poinformować, że Powiat Aleksandrowski na dzień dzisiejszy nie posiada: koncepcji, 

planowanego zakresu zadania, planowanego okresu realizacji zadania, miejsca realizacji 

zadania oraz zabezpieczenia odpowiednich środków finansowych w budżecie powiatu na jego 

realizację, zgodnie ze stanem faktycznym.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismem Członka Zarządu Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego z dnia 11 stycznia 2022 r. znak: ST-I.512.14.2022 dotyczącym przygotowania 

projektu rozbudowy bazy sportowej w województwie kujawsko – pomorskim w ramach 

Funduszy Europejskich dla Kujaw i Pomorza 2021 – 2027, postanowił potwierdzić zamiar 

realizacji zadania polegającego na budowie pełnowymiarowego basenu  / krytej pływalni na 

terenie powiatu aleksandrowskiego i poinformować, że Powiat Aleksandrowski na dzień 

dzisiejszy nie posiada: koncepcji, planowanego zakresu zadania, planowanego okresu 

realizacji zadania, miejsca realizacji zadania oraz zabezpieczenia odpowiednich środków 

finansowych w budżecie powiatu na jego realizację.  

 



8 
 

 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Adam Potaczek – będziemy mogli podjąć decyzję po określeniu warunków udziału  

w projekcie i sposobu dofinansowania tego rodzaju przedsięwzięć. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 24 stycznia 2022r. znak: 

RI.042.1.2022 wraz z pismem Członka Zarządu Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

z dnia 11 stycznia 2022 r. znak: ST-I.512.14.2022 dotyczącym przygotowania projektu 

rozbudowy bazy sportowej w województwie kujawsko – pomorskim w ramach Funduszy 

Europejskich dla Kujaw i Pomorza 2021 – 2027 oraz potwierdzenia zamiaru realizacji 

zadania polegającego na budowie pełnowymiarowego basenu  / krytej pływalni na terenie 

powiatu aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie określenia formy przekazywania 

sprawozdań budżetowych, sprawozdań w zakresie operacji finansowych oraz 

sprawozdań finansowych przez jednostki organizacyjne Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie określenia formy przekazywania sprawozdań budżetowych, sprawozdań w zakresie 

operacji finansowych oraz sprawozdań finansowych przez jednostki organizacyjne Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w związku ze zmianą w styczniu 2022 r. rozporządzenia Ministra 

Rozwoju i Finansów w sprawie sprawozdawczości budżetowej zasadne jest podjęcie 

przedmiotowej uchwały i przekazanie kierownikom powiatowych jednostek organizacyjnych. 

Zmiana dotyczy sposobu  przekazywania sprawozdań finansowych. Od 1 stycznia 2022r. 

wszystkie sprawozdania będą przekazywane w formie elektronicznej. Odchodzimy od formy 

papierowej. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie określenia formy przekazywania sprawozdań budżetowych, sprawozdań 

w zakresie operacji finansowych oraz sprawozdań finansowych przez jednostki organizacyjne 

Powiatu Aleksandrowskiego i zobowiązać Skarbnika Powiatu do przekazania jej 

kierownikom i dyrektorom powiatowych jednostek organizacyjnych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie określenia formy przekazywania sprawozdań 

budżetowych, sprawozdań w zakresie operacji finansowych oraz sprawozdań finansowych 

przez jednostki organizacyjne Powiatu Aleksandrowskiego i zobowiązał Skarbnika Powiatu 

do przekazania jej kierownikom i dyrektorom powiatowych jednostek organizacyjnych. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie określenia formy przekazywania sprawozdań 

budżetowych, sprawozdań w zakresie operacji finansowych oraz sprawozdań finansowych 

przez jednostki organizacyjne Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt aneksu do umowy najmu lokali użytkowych położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt aneksu do umowy najmu lokali 

użytkowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2. 

W dniu 25 stycznia br. pan Kazimierz Baniewicz skierował pismo o przedłużenie umowy 

najmu do 31 grudnia 2023r. Wynajmujący wskazuje, że przedłużenie umowy związane jest  

z koniecznością potwierdzenia prowadzenia działalności na terenie miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego, co potrzebne jest do ewentualnej prolongaty działania poradni.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy najmu lokali 

użytkowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2 

zawartej z Kazimierzem Baniewiczem dnia 18 listopada 2015 r. w zakresie przedłużenia 

umowy najmu do 31 grudnia 2023 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy najmu lokali użytkowych położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2 zawartej z Kazimierzem 

Baniewiczem dnia 18 listopada 2015 r. w zakresie przedłużenia umowy najmu do 31 grudnia 

2023 r.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Adam Potaczek – sugeruję, żeby podnieść opłaty za ogrzewanie, energię elektryczną, 

wodę i kanalizację. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – może przeanalizować to po zakończeniu I kwartału 2022r.  

i zobaczyć o ile wzrosły koszty za ogrzewanie, energię elektryczną, wodę w porównaniu  

z poprzednim rokiem. 
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Pani Lidia Tokarska – w związku ze wzrostem kosztów utrzymania lokali, proponuję 

zobowiązać Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska do 

przedłożenia  propozycji zwiększenia ryczałtu za ogrzewanie, energię elektryczną, wodę  

i kanalizację, w uzgodnieniu z Wydziałem Organizacji, Kadr i Nadzoru, biorąc pod uwagę 

faktyczne koszty eksploatacyjne, po rozliczeniu kosztów poniesionych w 2021 roku  

i w I kwartale 2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

W związku ze wzrostem kosztów utrzymania lokali, Zarząd Powiatu, zobowiązał Naczelnika 

Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska do przedłożenia  propozycji zwiększenia 

ryczałtu za ogrzewanie, energię elektryczną, wodę i kanalizację, w uzgodnieniu z Wydziałem 

Organizacji, Kadr i Nadzoru, biorąc pod uwagę faktyczne koszty eksploatacyjne,  

po rozliczeniu kosztów poniesionych w 2021 roku i w I kwartale 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 26 stycznia 

2022r. znak: GN.Gg.6845.3.1.2021.2022 wraz z projektem aneksu do umowy najmu lokali 

użytkowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o przyłączenie do sieci gazowej budynku przy ulicy 

Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Pismo Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o przyłączenie 

do sieci gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – jaki będzie koszt modernizacji kotłowni, czy już jest znany?  

Można pokryć koszty opłaty za przyłącze, z tym, że prosiłbym, żeby faktura była wystawiona 

odrębnie na powiat. Musiałyby być dwie osobne faktury na powiat i miasto.  

Czy możemy wystąpić o planowany, przewidywany koszt ogrzewania gazem, chodzi mi  

o przybliżone wartości.  

 

Pani Paulina Smykowska – opłata dotyczy wyłącznie przyłącza.  
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Pan Mariusz Możdżeń – moim zdaniem powinniśmy znać koszty modernizacji kotłowni.  

To kolejna inwestycja. Proponuję wystąpić do Burmistrza o przedstawienie informacji na 

temat szacunkowych kosztów modernizacji kotłowni na gazową i wstępny zakładany koszt 

ogrzewania gazowego. 

 

Pani Lidia Tokarska – nie wiem czy wyliczą nam planowane koszty ogrzewania, ale koszty 

modernizacji kotłowni i udział finansowy powiatu mogą nam podać.  

 

Pani Mariusz Możdżeń – czy zadanie to będzie realizowane przy udziale środków 

zewnętrznych? 

 

Pani Paulina Smykowska – nie mamy takich informacji, na razie jest tylko wniosek  

o  wyrażenie zgody na zawarcie umowy o przyłączenie do sieci gazowej budynku przy ulicy 

Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim i pokrycie kosztów opłaty za przyłącze. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego z dnia 20 stycznia 2022 r. znak: 

ZNW.2512.2.2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o przyłączenie do sieci 

gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim i pokrycie kosztów 

opłaty za przyłącze w wysokości 50% Powiat Aleksandrowski i 50% Gmina Miejska 

Aleksandrów Kujawskim, proponuję przychylić się wstępnie do przedmiotowego wniosku, 

niemniej ostateczną decyzję proponuję podjąć po przedłożeniu informacji w zakresie: 

- planowanego kosztu modernizacji istniejącej kotłowni w związku ze zmianą źródła paliwa 

stałego, 

- planowanego okresu realizacji zadania, 

- planowanego udziału finansowego powiatu w realizacji zadania,  

- planowanego ubiegania się o środki zewnętrzne na realizację zadania, 

- oszacowania przyszłych rocznych kosztów ogrzewania budynków  po zmianie źródła 

ogrzewania na gazowe. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego  

z dnia 20 stycznia 2022 r. znak: ZNW.2512.2.2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o przyłączenie do sieci gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim i pokrycie kosztów opłaty za przyłącze w wysokości 50% Powiat Aleksandrowski  

i 50% Gmina Miejska Aleksandrów Kujawskim, przychylił się wstępnie do przedmiotowego 

wniosku, niemniej ostateczną decyzję postanowił podjąć po przedłożeniu informacji  

w zakresie: 

- planowanego kosztu modernizacji istniejącej kotłowni w związku ze zmianą źródła paliwa 

stałego, 

- planowanego okresu realizacji zadania, 

- planowanego udziału finansowego powiatu w realizacji zadania,  

- planowanego ubiegania się o środki zewnętrzne na realizację zadania, 
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- oszacowania przyszłych rocznych kosztów ogrzewania budynków  po zmianie źródła 

ogrzewania na gazowe. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 26 stycznia 2022r. znak: 

OR.Og.2512.6.2022 wraz z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego z dnia  

20 stycznia 2022r. znak: ZNW.2512.2.2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

o przyłączenie do sieci gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

o unieważnieniu postępowania przetargowego na zakup  miału węglowego  

i ekogroszku w związku z tym, że najniższa oferta złożona w postępowaniu 

przetargowym na zakup materiału opałowego na 2022 rok przewyższa środki 

zabezpieczone na ten cel w planie finansowym szkoły – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim o unieważnieniu postępowania przetargowego na 

zakup  miału węglowego i ekogroszku w związku z tym, że najniższa oferta złożona  

w postępowaniu przetargowym na zakup materiału opałowego na 2022 rok przewyższa środki 

zabezpieczone na ten cel w planie finansowym szkoły. 

Problem podwyżki cen energii elektrycznej, gazu, paliw stałych, paliw płynnych jest 

ogromny, z którym stykamy się od kilku miesięcy i na tym polu nie mamy szans na wygranie. 

Każdy przetarg, który prowadzimy w tym zakresie, w ostatnich miesiącach, pokazuje, że ceny 

są bardzo wysokie, przekraczające środki finansowe, które planowaliśmy na te cele.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – jest początek roku, dyrektor nie jest w stanie oszacować jakie 

będzie miał wydatki do końca roku. Musi oszczędzać, a my zobaczymy jak w ciągu roku ta 

sytuacja będzie się kształtować.  

 

Pani Lidia Tokarska – Dyrektor ZS Nr 1 podjął właściwą decyzję, żeby unieważnić 

postępowanie oraz ogłosić nowy przetarg zmniejszając ilość zamawianego opału  

i dostosowując to do środków finansowych zabezpieczonych w planie finansowym szkoły.  

Na bieżąco będziemy reagować. Zarząd widzi problem drastycznego wzrostu cen. Proponuję 

upoważnić Dyrektora do większej kontroli, racjonalnych wydatków, racjonalnego 

ogrzewania. Dyrektor przysyła miesięczne rozliczenia zużywanego opału i są to ilości 

przerażające, ponad 100 ton miesięcznie.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – w czasie gdy nie funkcjonuje szkoła. 
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Pani Lidia Tokarska – Dyrektor szkoły odpowiada za gospodarkę finansową i materiałową 

w szkole, którą zarządza, dlatego proponuję poprosić o przedłożenie Zarządowi działań, które 

zamierza podjąć, żeby zracjonalizować ogrzewanie i wydatkowanie środków finansowych. 

 

Pani Paulina Smykowska – wcześniej rozmawialiśmy o zorganizowaniu spotkania  

z dyrektorami szkół odnośnie wydatków i pilnowania budżetu, który mają oraz przeliczenia 

ewentualnych podwyżek wynagrodzeń dla pracowników od marca. Proponuję zorganizować 

takie spotkanie w przyszłym tygodniu. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – księgowe na dzisiaj nie są w stanie przeliczyć tego, bo muszą 

wypłacić pensje, trzynastki, ZUS, podatek. Mogą to zrobić dopiero w marcu, jak zamkną 

sprawy bieżące.  

 

Pani Lidia Tokarska – proszę o zaproszenie dyrektorów szkół na 2 lutego br. 

 

Pani Paulina Smykowska – proponuję godzinę 13:00. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć  

do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

o unieważnieniu postępowania o udzielenie zamówienia prowadzonego w trybie 

podstawowym bez negocjacji na zakup  i dostawę miału węglowego w ilości 800 ton oraz 

zakup i dostawę ekogroszku w ilości 100 ton w związku z tym, że najniższa oferta złożona  

w postępowaniu przetargowym na zakup materiału opałowego na 2022 rok przewyższa środki 

zabezpieczone na ten cel w planie finansowym szkoły i wszczęcia drugiego postępowania  

z założeniem zmniejszenia ilości zamawianego paliwa do 750 ton miału węglowego 

wyłącznie. 

W związku z dużym zużyciem materiału opałowego i wysokimi kosztami z tym związanymi, 

proponuję zobowiązać Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim do 

wydatkowania środków zabezpieczonych w planie finansowym szkoły na 2022 rok w sposób 

celowy i oszczędny, racjonalnego gospodarowania materiałem opałowym oraz kontroli jego 

dostaw i zużycia, oraz  przedstawienia planowanych działań w celu zracjonalizowania 

gospodarki materiałowej i finansowej szkoły.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim o unieważnieniu postępowania o udzielenie zamówienia 

prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji na zakup  i dostawę miału węglowego  

w ilości 800 ton oraz zakup i dostawę ekogroszku w ilości 100 ton w związku z tym, że 

najniższa oferta złożona w postępowaniu przetargowym na zakup materiału opałowego  

na 2022 rok przewyższa środki zabezpieczone na ten cel w planie finansowym szkoły  

i wszczęcia drugiego postępowania z założeniem zmniejszenia ilości zamawianego paliwa do 

750 ton miału węglowego wyłącznie. 
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W związku z dużym zużyciem materiału opałowego i wysokimi kosztami z tym związanymi, 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

do wydatkowania środków zabezpieczonych w planie finansowym szkoły na 2022 rok  

w sposób celowy i oszczędny, racjonalnego gospodarowania materiałem opałowym oraz 

kontroli jego dostaw i zużycia, oraz  przedstawienia planowanych działań w celu 

zracjonalizowania gospodarki materiałowej i finansowej szkoły.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 25 stycznia 

2022r. l.dz. 69/2022 o unieważnieniu postępowania przetargowego na zakup  miału 

węglowego i ekogroszku w związku z tym, że najniższa oferta złożona w postępowaniu 

przetargowym na zakup materiału opałowego na 2022 rok przewyższa środki zabezpieczone 

na ten cel w planie finansowym szkoły oraz pismo z dnia 21 stycznia 2022r. l.dz. 64/2022  

o zwiększenie planu finansowego szkoły o 55.000 zł z przeznaczeniem na zakup materiału 

opałowego, stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartych konkursów 

ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2022 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych 

związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2022 roku przez organizacje 

pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Pani Paulina Smykowska – w tym roku po raz pierwszy oferty będą składane w systemie 

Witkac. Regulamin jest dostosowany do tego systemu. Różnica w porównaniu z konkursami 

prowadzonymi w poprzednich latach jest taka, że w regulaminach jest zapis, że organizacje 

przystępujące do konkursu zobowiązane są spełniać wymagania wynikające z ustawy  

o dostępności. Ten zapis pojawi się również w umowach zawieranych z organizacjami. 

Dodatkowo w regulaminach są przedstawione kryteria wyboru ofert. Ocena merytoryczna, 

została wprowadzona w regulamin. Poprzednio kryteria oceny były podawane przy 

powoływaniu komisji. Wówczas organizacje składające oferty nie wiedziały według jakich 

kryteriów będą oceniane oferty.   

Pojawił się też nowy zapis dotyczący rezultatów. W otwartym konkursie ofert chodzi o to, 

żeby zrealizować zamierzone rezultaty. W tabeli gdzie jest ocena merytoryczna, w punkcie 

dotyczącym rezultatów jest podana maksymalna liczba punktów 5. Żeby dostać 

dofinansowanie i wsparcie powiatu do realizacji zadania trzeba uzyskać 25 punktów z 32.  

Z zastrzeżeniem, że punktacja za osiągnięte rezultaty musi wynieść co najmniej 3. Chodzi  

o to, żeby zmusić organizacje do tego, żeby faktycznie został spełniony cel takiego konkursu.  
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Do tej pory niby były rezultaty, one były opisane co wykonano. Rezultaty muszą być 

mierzalne, zgodnie z przepisami. Dlatego przy składaniu ofert w tym roku organizacje będą 

musiały skupić się nad tym, żeby te rezultaty wykazać i żeby otrzymać co najmniej 3 punkty.    

 

Pani Lidia Tokarska – kiedy będziemy te rezultaty sprawdzać? 

 

Pani Paulina Smykowska – na etapie oceny merytorycznej składanych ofert. Za rezultaty 

można uzyskać od 1 do 5 punktów. W ocenie są sprawdzane czy są wymienione rezultaty 

ilościowe, jakościowe, zadania oraz czy są one realne do osiągnięcia, czy wskazano sposób 

monitorowania, czy efekty będą trwałe i w jakim stopniu założone rezultaty przyczynią się do 

osiągnięcia celu konkursu. Na przykład turniej piłki nożnej, celem konkursu jest 

usportowienie i upowszechnianie sportu dzieci i młodzieży, zakładamy, że organizujemy 

turniej, w którym wezmą udział 4 drużyny. To jest mierzalne. Jeżeli w turnieju wezmą udział 

4 drużyny jest to upowszechnianie sportu, im więcej drużyn weźmie udział tym lepiej, 

natomiast jeżeli zakładamy, że w turnieju weźmie udział 10 drużyn a przyjadą 2 to nie 

osiągamy tego rezultatu, który założyliśmy. Jeżeli rezultatów zakładanych nie osiągnie 

organizacja w 100% tylko w 50% to też nie będzie źle. Chodzi o to, że niektórzy zakładają 

rezultaty a potem wydają pieniądze a rezultatu nie ma żadnego. A taki jest cel konkursu, żeby 

coś osiągnąć, dlatego taki zapis został wprowadzony. Decyzja należy do Zarządu czy taki 

zapis w regulaminie pozostawić czy nie.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – a jak drużyny nie stawią się na turniej? 

 

Pani Paulina Smykowska – to będzie zwrot dotacji, zadanie niezrealizowane. Jeżeli 

przyjedzie mniej drużyn to całość środków nie będzie wydatkowa np. na nagrody. Jeżeli 

nagrody miały być dla 10 drużyn a są dla 2 to jest zwrot dotacji. Częściowo zadanie będzie 

niezrealizowane. Sprawozdanie zweryfikuje rzeczywistość. Poza tym, przy sprawozdaniu 

trzeba będzie dołączyć wykaz faktur – wydatków poniesionych, w celu uszczegółowienia 

kosztów.   

Jeżeli dzisiaj byłaby podjęta uchwała to proponowałabym ogłosić konkursy w poniedziałek 

31 stycznia. 21 dni jest na złożenie ofert. Do 22 lutego będzie składanie ofert.  

 

Pani Lidia Tokarska – od tego konkursu wymagamy składania wykazu faktur i ich 

kserokopii? 

 

Pani Paulina Smykowska – kserokopii nie, tylko wykazu faktur. Oryginały faktur do wglądu 

w przypadku kontroli zadania. Dodatkowym dokumentem będzie oświadczenie o spełnieniu 

obowiązku informacyjnego. W umowie będzie zapis, który mówi, że jest obowiązek 

informacyjny, że powinno się informować o wysokości środków finansowych pochodzących 

z budżetu powiatu. Będziemy oczekiwali oświadczenia gdzie te informacje zostały podane.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – jeżeli jest drugie źródło dofinansowania zadania to czy mamy 

wgląd w tę dokumentację? 
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Pani Paulina Smykowska – w przypadku kontroli, tak.  Jeżeli jest drugie źródło 

finansowania to w otwartym konkursie ofert jest zapis, że środki pozyskane z innych źródeł 

stanowią wkład własny organizacji. W momencie rozliczania zadania, jeżeli jest wkład 

własny pozyskany z innych źródeł np. od Marszałka Województwa to kontrolując zadanie 

jesteśmy w stanie zażądać dokumentów, żeby sprawdzić czy ten wkład własny został 

zapewniony i czy ten udział procentowy, który został określony, został zabezpieczony. 

 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk opuściła posiedzenie Zarządu Powiatu o godzinie 8:58. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie ogłoszenia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych 

związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2022 roku przez organizacje 

pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia otwartych konkursów ofert na 

wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2022 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

26 stycznia 2022r. znak: PS.524.1.2022 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych 

związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2022 roku przez organizacje 

pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Projekt ogłoszenia pierwszego przetargu publicznego na sprzedaż samochodu 

osobowego marki Honda Accord – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt ogłoszenia pierwszego 

przetargu publicznego na sprzedaż samochodu osobowego marki Honda Accord. 

 

Pani Paulina Smykowska – Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 12 stycznia br. 

postanowił przeznaczyć do sprzedaży samochód osobowy marki Honda Accord rocznik 2007, 

użytkowany przez Starostwo Powiatowe w Aleksandrowie Kujawskim jako samochód 

służbowy, stanowiący mienie Powiatu Aleksandrowskiego, w drodze przetargu publicznego  
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i zobowiązał Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska do 

przygotowania procedury jego sprzedaży. W związku z tym, Naczelnik Wydziału Geodezji 

przedkłada wycenę pojazdu oraz projekt ogłoszenia przetargu, projekt umowy sprzedaży. 

Proponuje przeprowadzenie przetargu ofertowego. Wycena rzeczoznawcy jest na kwotę 

18.600 zł. Naczelnik Wydziału Geodezji proponuje cenę wywoławczą 20.000 zł. Cena 

wywoławcza nie może być niższa niż wycena rzeczoznawcy. W projekcie ogłoszenia jest 

zapis, że do 11 lutego br. do godziny 11:00 jest składanie ofert w zamkniętych kopertach, 

otwarcie ofert 14 lutego br. 

 

Pani Lidia Tokarska – czyli przetarg będzie pisemny, czy będzie licytacja? 

 

Pani Paulina Smykowska – przetarg będzie pisemny. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – jest wzór formularza ofertowego.  

 

Pani Paulina Smykowska – proponowane wadium 2.000 zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – co będzie jeśli ofertę złoży np. 7 osób z tą samą ceną? 

 

Pani Paulina Smykowska – w przypadku gdy będą złożone oferty na tę samą kwotę – z ceną 

najwyższą to zostanie przeprowadzona licytacja między tymi oferentami. 

 

Pani Lidia Tokarska – a dlaczego od razu nie przeprowadzimy licytacji? 

 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu przybył Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska pan Jacek Żbikowski (godz. 9:04). 

 

Pani Lidia Tokarska – proszę wyjaśnić dlaczego przetarg ma być dwuetapowy, najpierw 

oferta pisemna, później licytacja? 

 

Pan Jacek Żbikowski Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 

przeglądałem ogłoszenia o sprzedaży mienia ruchomego przez inne samorządy, stosowany 

jest przetarg ofertowy pisemny. Pierwszy raz sprzedajemy samochód.  

 

Pani Lidia Tokarska – dla mnie to jest kuriozalne, bo wiadomo, że po zapoznaniu się  

z warunkami przetargu i ceną oferenci zaoferują ceny zbliżone do ceny wywoławczej.  

 

Pan Jacek Żbikowski – przy sprzedaży nieruchomości aktem notarialnym wymagany jest 

protokół ze sprzedaży, który przedkładamy notariuszowi. W tym przypadku, mamy przedmiot 

ruchomy. Jeżeli będzie licytacja, to oferenci muszą złożyć oświadczenie, że zapoznali się  

z warunkami, z umową.  
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Pani Paulina Smykowska – w obu przypadkach te same dokumenty oferenci muszą złożyć. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy wpłata wadium nie może być jednocześnie potwierdzeniem 

zapoznania się z warunkami? 

 

Pan Jacek Żbikowski – przeglądałem informacje o sprzedaży rzeczy ruchomych, bo my 

nigdy do tej pory tego nie robiliśmy. Wszędzie jest przetarg w formie ofertowej. Idąc dalej, 

jeśli chodzi o czas obecnej pandemii, jest to forma bezpieczniejsza, przyjdą na przetarg tylko 

te osoby, które są zainteresowane, w przeciwnym razie każdy może w nim uczestniczyć. 

Jeżeli ogłosimy przetarg to te osoby, które nie są zainteresowane też mogą przyjść i słuchać.  

 

Pani Lidia Tokarska – jeżeli wpłyną tylko dwie oferty z ceną taką samą to i tak trzeba 

przeprowadzić licytację. 

 

Pan Jacek Żbikowski – tak.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – jaka jest podstawa prawna, żeby nie zarzucono czegoś podczas 

kontroli? 

 

Pan Jacek Żbikowski – nie ma podstawy prawnej. Nie ma nic o terminach, jedynie 

bazujemy na składnikach Skarbu Państwa. 

 

Pani Paulina Smykowska – ja bym zaproponowaną przez Naczelnika formułę przetargu 

przyjęła. Jeżeli wpłynie jedna oferta z najwyższą ceną to sprzedajemy przedmiot przetargu  

i nie przeprowadzamy już licytacji. 

 

Pani Lidia Tokarska – a jak wpłynie kilka ofert w tej samej najwyższej  cenie,  

to przeprowadzamy licytację. 

 

Pan Jacek Żbikowski – jak wpłyną dwie oferty z tą samą ceną najwyższą to można w tym 

samym dniu otwarcia ofert, zaproponować oferentom i przeprowadzić licytacje.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy oferenci przychodzą na otwarcie ofert? 

 

Pan Jacek Żbikowski – tak, ale nie muszą przyjść. Jeżeli wpłynie 20 ofert, jedna osoba 

zaproponuje cenę 40 tys. zł i nie ma oferty wyższej to oferent nie musi przychodzić, 

informujemy go o rozstrzygnięciu. Jeżeli natomiast będą 2 oferty po 30 tys. zł i te osoby 

przyjdą na otwarcie ofert to poproszone te osoby będą o pozostanie i pomiędzy tymi dwoma 

osobami będzie przeprowadzona licytacja. Wydaje mi się, że jest to właściwa forma. 

Zastanawiałem się nad tym, czy nie od razu przeprowadzić licytacji, ale uznałem, że ta forma 

zakładająca dwa etapy postępowania będzie właściwa. Trudno powiedzieć jakie będzie 

zainteresowanie kupnem tego samochodu.   
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Pani Lidia Tokarska – dla mnie to jest o jeden etap za dużo. Pierwsze będą oferty pisemne, a 

później i tak będzie licytacja. 

 

Pan Jacek Żbikowski – uważam, że w takim przetargu zawsze jest oferta, która będzie  

z najwyższą ceną, trudno, żeby oferty się powielały, różnią się czasami nawet o grosze.     

 

Pani Lidia Tokarska – zobaczymy.  

 

Pan Jacek Żbikowski – uważam, że w pierwszym etapie ofertowym wyłoniony zostanie 

nabywca, tak zakładam, może się mylę, zobaczymy.  

Uważam, że w dniu otwarcia ofert, jeżeli zdarzą się oferty z tą samą ceną, a oferenci będą 

obecni, wypraszamy z sali pozostałe osoby i od razu w tym samym dniu przeprowadzamy 

licytację i spisujemy protokół i wyłaniamy oferenta, który zaproponował najwyższą cenę  

i kończymy przetarg.  Jednego dnia to zrobimy, chyba, że będzie taka sytuacja, że któryś  

z oferentów nie przyjdzie na otwarcie ofert. Wtedy rzeczywiście należy wyznaczyć nowy 

termin licytacji. Myślę jednak, że osoby zainteresowane nabyciem tego samochodu przyjdą 

na otwarcie ofert.  

Na kolejne posiedzenie Zarządu wystąpię o powołanie komisji przetargowej. 

Na dzisiaj proszę o wyznaczenie osoby do kontaktu oraz podpisania protokołu odbioru  

ze strony sprzedającego. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję ogłosić 

pierwszy przetarg publiczny na sprzedaż samochodu osobowego marki Honda Accord, 

przyjąć treść ogłoszenia i ustalić cenę wywoławczą sprzedawanego pojazdu w wysokości 

20.000 zł brutto, wadium w wysokości 2.000 zł oraz zatwierdzić projekt umowy sprzedaży 

pojazdu. Proponuję upoważnić do kontaktu oraz podpisania protokołu odbioru ze strony 

sprzedającego pana Jacka Nowaka. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił ogłosić pierwszy przetarg publiczny na sprzedaż samochodu 

osobowego marki Honda Accord, przyjął treść ogłoszenia i ustalił cenę wywoławczą 

sprzedawanego pojazdu w wysokości 20.000 zł brutto, wadium w wysokości 2.000 zł oraz 

zatwierdził projekt umowy sprzedaży pojazdu. 

Zarząd Powiatu, upoważnił do kontaktu oraz podpisania protokołu odbioru ze strony 

sprzedającego pana Jacka Nowaka. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Mariusz Możdżeń – przy okazji omawiania sprzedaży samochodu służbowego, 

uważam, że dobrze by było gdyby Wydział Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

z Wydziałem Organizacji, Kadr i Nadzoru opracowali zasady gospodarowania składnikami 

majątku ruchomego, będącego własnością Powiatu Aleksandrowskiego.  
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Mieliśmy problem z mieniem ruchomym Placówki Socjalizacyjnej, teraz wyszedł kolejny. 

Dobrze by było, żebyśmy mieli takie ogólne zasady gospodarowania mieniem ruchomym. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zobowiązać Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska do opracowania zasad gospodarowania składnikami majątku 

ruchomego, będącego własnością Powiatu Aleksandrowskiego, we współpracy z Wydziałem 

Organizacji, Kadr i Nadzoru. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

do opracowania zasad gospodarowania składnikami majątku ruchomego, będącego 

własnością Powiatu Aleksandrowskiego, we współpracy z Wydziałem Organizacji, Kadr  

i Nadzoru. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 27 stycznia 

2022r. znak: GN.Gg.6840.2.2022 wraz z projektem ogłoszenia pierwszego przetargu 

publicznego na sprzedaż samochodu osobowego marki Honda Accord, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia w trybie 

podstawowym bez negocjacji na zakup paliw na potrzeby Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie w ilości: olej 

napędowy – 33.000 litrów, etylina 95 – 4.000 litrów – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia w trybie podstawowym bez negocjacji na zakup paliw na potrzeby 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie w ilości: 

olej napędowy – 33.000 litrów, etylina 95 – 4.000 litrów. 

 

Pani Paulina Smykowska - wartość zamówienia 217.936,49 zł. Kwota jaką zamawiający 

zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia 220.000 zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę 

na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

postępowania o udzielenie zamówienia w trybie podstawowym bez negocjacji na zakup paliw 

na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą  

w Odolionie w ilości: olej napędowy – 33.000 litrów, etylina 95 – 4.000 litrów. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia w trybie podstawowym 

bez negocjacji na zakup paliw na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim z siedzibą w Odolionie w ilości: olej napędowy – 33.000 litrów, etylina 95 – 4.000 

litrów. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 26 stycznia 2022r. 

znak: Rz.272.5.1.2022 wraz z wnioskiem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 19 stycznia 2022r. o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia w trybie podstawowym bez negocjacji na zakup paliw 

na potrzeby Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą  

w Odolionie, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

Zarząd Powiatu wyrażał zgodę kierownikom powiatowych jednostek organizacyjnych na 

wprowadzenie do regulaminów wynagradzania pracowników tzw. dodatku 

przedemerytalnego.  Kilka jednostek ma wprowadzony ten dodatek w swoich regulaminach. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Bydgoszczy, która przeprowadziła u nas kontrolę, 

zakwestionowała wypłacanie tego dodatku.  

 

Pani Paulina Smykowska – poprosiłam kierowników powiatowych jednostek 

organizacyjnych do przedłożenia mi regulaminów wynagradzania. Nie wszystkie jednostki 

złożyły już te regulaminy. Będę je sprawdzać, czekam aż spłyną wszystkie. Wstępnie mogę 

powiedzieć, że regulaminy te wymagają wprowadzenia wielu zmian. Ustawa  

o wynagradzaniu pracowników samorządowych mówi, że w regulaminie określa się 

maksymalne wynagrodzenia w tabeli, a co niektórzy przepisali rozporządzenie. Poza tym są 

różne zapisy jeżeli chodzi o przyznawanie nagród np. że nagrody są wypłacane dwa razy do 

roku do dnia wskazanego, albo przyznawane są z okazji i podane jakiej.    Takich zapisów nie 

może być. Nie może być również w regulaminie dodatku przedemerytalnego. Sprawdzę 

wszystkie regulaminy wynagradzania, przedstawię uwagi kierownikom jednostek, bo 

ustalanie regulaminu wynagradzania należy do kompetencji kierownika jednostki i odbywa 

się to w formie zarządzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – w związku z tym, że Zarząd Powiatu wyrażał zgodę w kwestii 

dodatku przedemerytalnego, proponuję wystąpić do kierowników i dyrektorów powiatowych 

jednostek organizacyjnych o uchylenie w wewnętrznych regulaminach wynagradzania 
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pracowników zapisów dotyczących przyznawania tzw. dodatku przedemerytalnego,  

w związku z wystąpieniem pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do kierowników i dyrektorów powiatowych jednostek 

organizacyjnych o uchylenie w wewnętrznych regulaminach wynagradzania pracowników 

zapisów dotyczących przyznawania tzw. dodatku przedemerytalnego, w związku  

z wystąpieniem pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Mariusz Możdżeń – dokonałem przeliczenia wydatków budżetowych na 2022 r.,  

z czego wynika, że brakuje na diety dla radnych powiatu 157 tys. zł. W ramach środków 

zabezpieczonych na funkcjonowanie Rady Powiatu wygospodarować można 50 tys. zł, a 

zatem na diety zabraknie 107 tys. zł.  

Nie wiem jak będzie z poręczeniem kredytu dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o., będziemy to wiedzieć dopiero po zakończeniu kwartału.  

Na realizację zadań inwestycyjnych drogowych, na które przyznana jest promesa  

z programu Rządowy Fundusz Polski Ład, według informacji z Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu o wynikach postępowania przetargowego, wstępnie brakuje około 

1.145.000. zł.  

Zespół ds. Orzekania o Stopniu Niepełnosprawności zabraknie 15 – 20 tys. zł, chyba, że 

będzie zwiększenie dotacji.  

W kwestii podwyżek wynagrodzeń dla pracowników i wypłaty „13” nie wiem jeszcze nic. 

Komunikacja nie wyrobiła 200 tys. zł dochodów w zeszłym roku, w tym roku nie wyrobi 

jeszcze więcej, bo nie trzeba zmieniać dowodów.  

Nie wiemy co z ochroną środowiska, co nam wpłaci Urząd Marszałkowski.  

Nie licząc Komunikacji, brakuje ok. 500 tys. zł. Nie wiemy jeszcze jaka przyjdzie subwencja, 

czy nie będzie podwyżek wynagrodzeń dla nauczycieli. Na materiały biurowe musimy 

dołożyć 11 tys. zł, na tonery przetarg jest jeszcze nie rozstrzygnięty. Wzrosły koszty 

utrzymania Starostwa Powiatowego i jednostek. Poczta w tamtym roku wzrosła, w tym roku 

nie wiemy o ile wzrosną nasze wydatki w tym zakresie. Za wcześnie żebyśmy mogli 

cokolwiek planować do realizacji w tym roku.  

Trzeba jeszcze doliczyć inspektora nadzoru około 131.520 zł. Brakuje na inwestycje wstępnie 

około 1.145.000 zł.  

Ponadto, musimy zabezpieczyć środki na dokumentację na ulicę Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim. Jeśli tego nie wprowadzimy będziemy musieli zwrócić dotację 

Miastu Aleksandrów Kujawski. Dyrektor ZDP twierdzi, że to będzie kwota 60 – 70 tys. zł 

netto. Więc brakuje łącznie około 1.215.000 zł na inwestycje na obecną chwilę.  

 

Pan Adam Potaczek – czy koszty inspektora nadzoru zostały doliczone? 
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Pan Mariusz Możdżeń – tak.  

Jeżeli na obecną chwilę byśmy zdjęli z budżetu przebudowę drogi Ciechocinek – Dąbrówka 

oraz opracowanie dokumentacji na przebudowę drogi Ciechocinek – Siutkowo etap V, nie 

mówię o wyrzuceniu w ogóle tych zadań, zabezpieczyć wkład własny na inwestycje bieżące,   

plus środki w wysokości 217.000 zł, które wpłynęły w związku z końcowym rozliczeniem 

zadania -  przebudowa drogi powiatowej Stara Wieś - Nieszawa, to zabraknie 419.000 zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli jak wszystko obetniemy to zabraknie  419.000 zł.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – tak.  

Na obecną chwilę nie ma potrzeby, żeby w budżecie wpisana byłaby przebudowa drogi 

Ciechocinek – Dąbrówka i opracowanie dokumentacji na przebudowę drogi Ciechocinek - 

Siutkowo. Nie mówię, że zadania te nie mogą być zgłoszone do kolejnego naboru do 

Polskiego Ładu, ale po otrzymaniu promesy, gdy będziemy je realizować.  

 

Pani Lidia Tokarska – w budżecie zabezpieczone są środki w wysokości ponad 400 tys. zł 

na wkład własny na przebudowę drogi Ciechocinek – Dąbrówka, na którą mieliśmy składać 

wniosek o dofinansowanie w ramach Polskiego Ładu w kolejnym naborze. Okazuje się, że  

te środki wykorzystane zostaną na inwestycje, na które już dostaliśmy dofinansowanie  

z Polskiego Ładu, żeby je w ogóle zrealizować. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – możemy zdjąć środki na dokumentację na drogę Ciechocinek – 

Siutkowo etap 5.  

 

Pani Lidia Tokarska – ale ta dokumentacja jest nam potrzebna do ubiegania się o środki  

w ramach kolejnego naboru z Polskiego Ładu, będzie to kolejny piąty etap przebudowy tej 

drogi.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – to co jest planowane przez Zarząd Dróg Powiatowych do budżetu 

nie jest adekwatne z tym co się dzieje, nawet jeśli chodzi o dokumentację, nie mówię  

o inwestycjach. 

 

Pani Lidia Tokarska – musimy zwrócić się do samorządów gminnych o dofinansowanie 

naszych inwestycji drogowych. Będę rozmawiać z wójtami w tej sprawie. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – informuję, że wchodzimy w deficyt.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy mamy z czego go pokryć? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – dopiero w czerwcu będzie bilans. Mamy jeszcze wolne środki  

ok. 1 mln. zł. To nie jest kwestia tylko tego i przyszłego roku, ale to jest kwestia do 2028 

roku. Jak wprowadzimy deficyt to wszystko się zmieni w kolejnych latach, w kwestii 

przychodów, rozchodów, spłaty kredytów.  
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Pani Lidia Tokarska – czy możemy wziąć kredyt? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – nie. Proponowałbym nie brać kredytu ponieważ kredyt ma wpływ 

na wzrost wskaźników. Póki mamy wolne środki nie ryzykowałbym i nie zaciągał kredytu. 

Będziemy mieli nadwyżkę z minionego roku, którą będę mógł wprowadzić dopiero w lipcu.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli na razie wchodzimy w deficyt, ewentualnie zrównoważymy go 

nadwyżką z zeszłego roku.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – w uchwale Rady Powiatu zapisane będzie, że planuje się deficyt, 

który zostanie pokryty wolnymi środkami, taki zapis wynika z ustawy o finansach 

publicznych. 

 

Pani Lidia Tokarska – gdyby w drugiej połowie roku okazało się, że dostaliśmy środki  

z Polskiego Ładu z drugiego naboru i musimy zabezpieczyć środki na wkład własny, co 

wtedy? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – zwiększamy deficyt. Muszę znać konkretne kwoty, żeby wiedzieć 

jak to przeliczyć. Nadwyżka za 2021 r. na pewno będzie i nadwyżką będziemy mogli pokryć 

deficyt. Po zamknięciu bilansu będę wiedział czy to jest nadwyżka obrotowa środków czy to 

są wolne środki. Zdarzało się, że mieliśmy planowany deficyt 3 mln. zł, a zamknęliśmy 

budżet wynikiem dodatnim, wpłynęły większe dochody, jakiś inwestycji nie realizowaliśmy.  

Dopóki nie musimy to moim zdaniem nie zaciągajmy kredytu. Na dzisiaj na koncie środki 

mamy.  

Zarząd Powiatu musi ustalić co robimy z inwestycjami, czy pozostawiamy wszystkie wpisane 

do budżetu, czy którąś zdejmujemy, czy samorządy gminne udzielą powiatowi dotacji na 

inwestycje drogowe, jeśli tak to w jakiej wysokości.  

Jeszcze jest kwestia do rozstrzygnięcia wniosku o dofinansowanie inwestycji w ramach 

Polskiego Ładu drugiego naboru wniosków, jakie zadania będziemy zgłaszać, czy w ramach 

obszaru dotyczącego terenów popegeerowskich, czy drogi. Jak byśmy w tym roku dostali 

promesę to musimy zabezpieczyć wkład własny. Możemy wejść w większy deficyt, ale 

środków nie wydamy, bo realizacja zadań będzie w kolejnym roku. Natomiast co do składania 

kolejnych wniosków z Polskiego Ładu, chodzi mi o trzeci nabór będzie problem, musimy 

zastanowić się czy będziemy mieli wystarczające dochody na pokrycie wydatków 

majątkowych. To jest temat na przyszłość.  

 

Pani Lidia Tokarska – drugi nabór wniosków do Polskiego Ładu jest do 15 lutego. Możemy 

złożyć trzy wnioski i dwa wnioski dot. terenów popegeerowskich, łącznie pięć wniosków 

możemy złożyć. Przy wnioskach dot. obszarów popegeerowskich mamy 2% udział własny.  

Zastanowimy się nad kwestiami poruszanymi przez pana Skarbnika i decyzje podejmiemy  

na kolejnych posiedzeniach Zarządu Powiatu. 
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Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:45. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


